
Евгени Кирилов: Ако се наложи, ще уведомя ЕК за спрялата работа по водния 
цикъл на Сливен

Евродепутатът Евгени Кирилов ще изпрати следващата седмица питане до министъра 
по еврофондовете Томислав Дончев какво ще предприеме държавата по отношение на 
спрялата работа по водния цикъл на Сливен. „Аз не взимам страна в този конфликт, но 
смятам, че не е нормално вече почти година Сливен да стои разкопан и да не се 
предприема нищо" - подчерта Кирилов. Евродепутатът предупреди, че ако проблемът 
продължава да не се решава, неминуемо ще се задействат европейските органи на 
централно равнище. „Апелирам  министерствата, които имат отношение към проблема 
- на регионалното развитие, екоминистерството, да огласят  какво става в Сливен. 
Защото, освен че гражданите страдат, може да се стигне до загубване на средствата 
по проекта" - предупреди Кирилов. Той припомни, че от момента на започване на 
усвояването на вече заявени европейски средства влиза в сила срокът, наречен N+3, 
тоест три години за усвояването им. В случая с водния проект на Сливен този срок 
вече е почти към края си. Евгени Кирилов обясни още, че традицията в ЕС е 
държавите-членки сами да се справят с подобни проблеми, но ако в Сливен няма 
приближаване към решаване на проблема, евродепутатът ще уведоми и хората от 
Генерална дирекция „Регионална политика" в Европейската комисия, които  вече знаят 
за случая „проект за водния цикъл на Сливен". 
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